
Jaarverslag 2021 Muziekvereniging Sint Cecilia

Het nieuwe jaar is gestart, maar helaas zitten we begin 2021 nog steeds in een lockdown. Dit
houdt in dat er geen repetities zijn en ook geen concerten plaatsvinden. De lessen van de 
leerlingen vinden digitaal plaats. Gelukkig kunnen deze wel doorgaan. Wat we als vereniging
wel opgepakt hebben is BOOST. 

BOOST
In 2020 hebben we met de Brabantse Bond voor Muziekverenigingen (BBM) overlegd over 
de weg naar de toekomst. De BBM is ook intensief bezig met een bestendige toekomst voor 
de blaasmuziek. Onlangs heeft de BBM het project BOOST gelanceerd. BOOST 
(https://www.brabantse-muziekbond.nl/8-blaasmuziek/boost-informatie/boost-informatie) is 
een pilot project waarin 6 verenigingen uit Brabant plannen maken voor vernieuwing zowel 
op muzikaal als bestuurlijk gebied. Verenigingen stellen hun eigen 
ontwikkelingsdoelstellingen (muzikaal en bestuurlijk) op en gaan aan de slag met een coach 
die aansluit bij de doelstellingen en behoeften van de vereniging. In november 2021 is er een
evenement waar de vereniging op beide vlakken presenteert wat er bereikt is. 

Wij hebben ons aangemeld voor BOOST en zijn geaccepteerd als één van de 6 
verenigingen die meedoen. Een eer en een uitdaging! Het evenement in november doen we 
samen met een van de andere verenigingen op een bijzondere locatie, te kiezen door beide 
verenigingen. 
We hebben gekozen voor het behoud van musicerende leden als centraal thema. We zijn 
ons ervan bewust dat dit een groot thema is wat je niet zomaar oplost. Geen nood, BOOST 
is bedoeld als een startpunt voor een traject van meerdere jaren. Het liefst zouden we 
meteen de hele vereniging aanpakken, maar dat krijgen we niet voor elkaar in 2021. Daarom
zullen we beginnen met een inventarisatie in het Blaasorkest en dit breiden we dan later uit 
naar de rest van de vereniging. 

Harry Habets gaat namens het bestuur het project BOOST coördineren. We beginnen met 
de doelstellingen te formuleren en gaan dan aan de slag. Om te beginnen zal de BOOST-
werkgroep (Gertie, Gijs, Paul en Harry) samen met elk lid van het Blaasorkest onderzoeken 
wat de diepere reden is waarom hij/zij in het Blaasorkest wil spelen, wat is er leuk en 
uitdagend aan en wat zit er in de weg. Tijdens de ALV op 10 februari zullen we presenteren 
wat we van plan zijn en wat er op weg naar november 2021 allemaal gaat gebeuren. Er is 
nog veel werk aan de winkel maar één ding staat voorop, we gaan er een spannend, leuk 
muzikaal 2021 van maken!

1 februari 2021
Uit de media:
Afvalberg Sint Cecilia blijft helaas groeien 

SINT ANTHONIS – Muziekvereniging Sint Cecilia verzorgt al sinds 
jaar en dag de inzameling van het oud papier in Sint Anthonis en 
Ledeacker. Helaas voelen de vrijwilligers zich steeds vaker 
vuilnisman in plaats van papierinzamelaar, een trieste ontwikkeling 
voor de Sinttunnisse muziekvereniging. 
Blijkbaar is het niet voor iedereen duidelijk wat de spelregels 
rondom de papierinzameling zijn: 

Wist je dat… 
… de vrijwilligers van Sint Cecilia vele uren per week moeten besteden aan het sorteren van het ‘oud 
papier’ om het daadwerkelijk als oud papier af te kunnen voeren? 
… deze vrijwilligers dit helaas niet zonder risico doen omdat er veel ‘gevaarlijk afval’ tussen het papier 
wordt gedumpt? 
… er op De Merret een glasbak staat voor het afvoeren van glas? 

https://www.brabantse-muziekbond.nl/8-blaasmuziek/boost-informatie/boost-informatie


… papier niet NAAST, maar IN de container moet worden geplaatst? 
… tampons en maandverband niet bij het oud papier horen? 
… afgedankte lingerie/overhemden in de kledingcontainer aan de Remmensberg kunnen? 
… je voor hout en puin dichterbij terecht kunt: de mini-milieustraat in Wanroij 
… tempex en plastic niet tot de papiersoorten behoren? 
… de vrijwilligers van Sint Cecilia al schoenen hebben, en dat deze niet achtergelaten hoeven te 
worden in de oud-papier-bak? 
… vloerbedekking goed is voor de kilo’s, maar vaak leidt tot compleet afgekeurde containers. 
…. je buurtvereniging De Leugestert heel blij maakt met oud ijzer? 
…. de bewoners van de Remmensberg balen van de afvaldumpingen rondom de oud-papier- bakken 
en de kledingcontainers? 

Het aandeel afval tussen het oud papier groeit gestaag, en dat kan natuurlijk niet de 
bedoeling zijn. Behalve ontzettend veel tijd kost dat 
Muziekvereniging Sint Cecilia handenvol geld. En nog 
belangrijker: de vrijwilligers van Sint Cecilia zijn voor de 
vereniging goud waard. Zij worden echter met regelmaat 
blootgesteld aan gevaren zoals het grijpen in glasresten of 
spijkers. En dat gaat veel te ver. Vandaar vanuit Sint Cecilia 
opnieuw de oproep om uitsluitend karton en papier in de 
papiercontainers te deponeren.

3 februari 2021
De leden van het blaasorkest hebben samen een online Pubquiz 
gehouden. Via MS Teams zijn we met zijn allen ingelogd in een digitale 
vergaderomgeving. Vervolgens is er via Kahoot! een quiz gehouden. Op 
het scherm kwamen vragen voorbij en de leden konden via een app op 
de telefoon de antwoorden geven. Er kwamen allemaal leuke kennis- en 
luistervragen voorbij over onze muziekvereniging. Het bleef spannend tot 
het laatste moment. Gertie Rooijakkers is daarbij de winnaar geworden😊

4 februari 2021
Vanavond was de laatste digitale
bijeenkomst van het Slagwerkorkest met
René van Lokven. René gaat stoppen als
eigenaar en dirigent/docent bij Beat-it en
dus ook bij onze vereniging. Vanwege de
lockdown kan er geen live afscheid
genomen worden van René. Daarom is er
een digitaal samenkomen, waar de
slagwerkers een film tonen met alle leuke
concerten en activiteiten die ze met René
hebben beleefd.

5 februari 2021

Het opleidingsorkest heeft een gezellige bijklets sessie via Zoom 
gehad. Er kwamen veel leuke moppen voorbij! Ook werd er een 
digitale quiz gehouden via Kahoot! Deze is gewonnen door Hugo 
Bergmans!

6 februari 2021



Samen met Carnavalsvereniging CV D’n Uutloat en de Brouwplaats hebben we een 
spandoek opgehangen. 

“Carnavals 2021 is apart, maar carnaval blijft in ons hart!”

10 februari 2021
Op woensdagavond 10 februari vond onze Algemene Ledenvergadering plaats. Doordat we 
nog steeds in een lockdown zitten door corona, is deze ALV online gehouden. Door middel 
van een filmpje over het jaarverslag en een korte online Kahoot! Quiz hebben we deze 
vergadering opgeleukt. De leden konden alle sheets vanaf hun eigen scherm goed zien en 
hoefden zo ook geen oppas te regelen! Voor herhaling vatbaar dus!

13 februari 2021
Op zaterdagavond 13 februari kon je een compilatie van Zing A Long Uut Ouw Lief zien op 
TV Land van Cuijk! Erg leuk om samen op de bank in te haken bij deze gezellige uitzending!

18 februari 2021
Afgelopen weekend werden de prijswinnaars van de Sint Cecilia Blaasorkest Pubquiz verrast
met hun gewonnen prijs. Gertie Rooijakkers had de 1e prijs gewonnen, Thijs van Kempen de 
2e, en Rian Weemen is 3e geworden. 

  

17 en 31 maart 2021
Het blaasorkest heeft samen een webinar gevolgd over de geschiedenis van de 
blaasmuziek. Onze dirigent Frank Steeghs heeft e.e.a. toegelicht.



In een poging om op verzoek van Marjolein een stukje te schrijven over de Webinars opende
ik mijn agenda. Eerlijk gezegd schrok ik er toch weer van. Want vanaf het begin van de 
eerste Lockdown half maart 2020 tot september 2021 zijn er zoveel lege plekken in mijn 
agenda. Waar normaal gesproken mijn weken overlopen van repetities, concerten en 
voorbereidende activiteiten was er nu het grote niets. 

Natuurlijk, we hebben tussen de lockdowns door met man en macht geprobeerd om waar het
weer kon muziek te maken en dat leverde soms hele verassende projectjes op. Maar de 
eerlijkheid gebied me te zeggen dat er ook hele periodes (met name in de 2e lange 
lockdown) langs me heen zijn getrokken waar ik eigenlijk weinig herinnering meer aan heb. 

Lichtpuntjes (althans in mijn beleving) waren dan de Webinars die ik met al mijn clubs op 
verschillende manieren kon vormgeven. Ik vond het altijd hartverwarmend om allemaal 
bekende gezichten op mijn scherm te zien die toch maar weer de moeite hadden genomen 
om een avond op afstand bij elkaar te komen. 
Zo ook op 17 en 31 maart 2021. 

Joop Boerstoel leidde ons in 2 sessies langs de verschillende periodes in de ontwikkeling 
van het blaasorkest. In de kleine time-outs kon ik dan nog een en ander verhelderen en 
vragen en opmerkingen van jullie kant beantwoorden. Daaruit kwam naar voren dat velen 
van jullie geboeid en met aandacht voor het scherm zaten. Toch weer wat geleerd…. Kennis 
van onze geschiedenis in het algemeen en die van het blaasorkest in het bijzonder kan onze 
hobby echt meer diepgang en betekenis geven. Dat was voor mij ook het uitgangspunt om 
deze Webinars met jullie te doen. 

Hopelijk is er wat van blijven hangen en is het niet nodig om in de komende maanden weer 
meer van deze online activiteiten te organiseren want zelf actief musiceren is toch het 
leukste wat er is. 

Frank Steeghs



31 maart 2021
Afgelopen week heeft het slagwerkorkest een cadeau gebracht aan René van Lokven tere 
ere van de geboorte van zijn dochter. Ook hebben we onze nieuwe basmarimba opgehaald. 

Ook heeft hij als afscheid een digitale boodschap ontvangen van alle slagwerkers. Hopelijk 
kan er later dit voorjaar nog een echt afscheidsconcert gegeven worden! 

René van Lokven: Bedankt voor jouw inzet voor onze vereniging en veel plezier in je nieuwe 
job!

 

16 april 2021
Eerste (buiten)repetitie van het Opleidingsorkest na de lockdown. Wat zijn ze blij om weer 
muziek te mogen maken!!

 

23 april 2021
Vanavond weer een heerlijke buitenrepetitie van het OLO! Mét de prijsuitreiking van de 
digitale pubquiz! (1: Hugo Bergmans, 2: Imke vd Wijngaard, 3: Sytze Thijssen)

  



26 april 2021
Vandaag heeft Ger van Sambeek een lintje ontvangen voor al zijn inzet voor verschillende 
verenigingen in onze gemeente. Gefeliciteerd Ger!

  

Op maandag 26 april is ons pap – Ger van Sambeek – benoemd tot Lid in de Orde van 
Oranje Nassau. En vanzelfsprekend was dat voor hem 
een hele grote verrassing. Om hem op het juiste 
moment op de juiste plek te krijgen vereiste echter heel
wat improvisatievermogen. Want ons pap is een man 
van afspraken, zo-maar afwijken van de planning kan 
eigenlijk niet. Op maandagochtend eerst biljarten, na 
de lunch volgt de papierbak bij Verdaasdonk om zich 
vervolgens op tijd bij DSV te melden voor onderhoud 
van het sportpark. Deze maandag werd hij 
nietsvermoedend ‘gedwongen’ wat langer te biljarten, 
waarmee zijn hele planning fout leek te lopen… 

Des te groter was de verrassing toen burgemeester Fränzel hem even later stond op te 
wachten. En wat zijn wij trots op zijn dik verdiende onderscheiding! Ondersteund door ons 
mam heeft hij immers jarenlang veel vrijwilligerswerk verricht voor DSV, MFA Oelbroeck en 
onze eigen muziekvereniging Sint Cecilia. Daarbij is het ‘organiseren’ van het oud papier zijn
grote passie. Liefst dagelijks gaat hij naar Verdaasdonk om het papier te verdelen en aan te 
stampen zodat er nog meer in die containers kan. Ook probeert hij zoveel mogelijk afval uit 
de bakken te vissen, om de financiële opbrengst voor de club zo hoog mogelijk te maken. En
daar komt ons pap – tot zijn ergernis – de meest bijzondere dingen tegen: van hout, plastic 
en tempex tot WC-potten, gereedschappen en zelfs afgedankte lingerie. Tot aan ‘Corona’ 
ging hij ook iedere woensdag met ‘Theo’s Papierkar’ op pad om bij bedrijven en instellingen 
oud papier op te halen. Ons pap rijdt liever niet zelf met een aanhanger, dus werden Jozef 
van Tienen, Gerrit Jansen en Tonny Strijbosch als chauffeur gestrikt. Maar ook zijn maten 
van DSV – Gerrit Verberk en Henk Heijmans – werden ‘voor het karretje’ gespannen. En 
behalve veel papier leverde deze woensdagochtenden ook heel veel gezelligheid op. 

Met al die duizenden kilo’s papier heeft ons pap bijgedragen aan het goede financiële 
fundament onder onze vereniging. Dat is voor hem een grote drijfveer, maar bovenal doet hij 
dit vrijwilligerswerk iedere week weer met ontzettend veel plezier. En daar zijn we enorm 
trots op! 

Familie van Sambeek



4 mei 2021
Dodenherdenking 4 mei: 

Dit jaar niet als vereniging actief. Gelukkig
heeft een van onze jeugdleden buiten het
taptoe signaal ten gehore gebracht!

5 mei 2021
Vandaag hebben we afscheid genomen van oud-voorzitter en erelid Theo Kroot, die op 29 
april 2021 op 84 jarige leeftijd is overleden. Op deze dag hebben we met een aantal leden op
gepaste afstand een mooie erehaag kunnen vormen. Op het moment dat Theo Kroot met 
zijn familie voor de laatste keer zijn huis verliet, op weg naar het crematorium, konden wij 
hem een eerbetoon geven. 

 
Tijdens de afscheidsdienst van Theo Kroot heeft een dubbelriet ensemble van 
Muziekvereniging Sint Cecilia (Harry Habets, Theo de Groot en Paul van Aarle) de dienst 
muzikaal begeleid. Ook heeft Paul van Aarle namens de vereniging een in memoriam 
voorgedragen.

 

De familie heeft bezoekers bij de dienst de mogelijkheid gegeven tot het geven van een 
donatie. Deze donatie is bedoeld voor het instrumentarium van onze vereniging. Na de 
dienst kwam Riet Kroot deze aan ons overhandigen. Wij zijn hier erg dankbaar voor!

Theo, bedankt voor alles wat je voor onze vereniging hebt betekend! We zijn blij dat we je 
vorig jaar nog hebben kunnen huldigen voor 40 jaar lidmaatschap!

In memoriam Theo Kroot
In memoriam Theo Kroot Een geweldige voorzitter, een man met 
visie en een groot hart voor onze vereniging. Theo Kroot, oud-
voorzitter van Muziekvereniging Sint Cecilia (MVSC) is op 29 april 
2021 van ons heengegaan. 



Theo was voorzitter van onze vereniging van mei 1979 tot 2001. Ondanks een druk bestaan 
accepteerde hij het verzoek van de vereniging om H. Raaymakers op te volgen als voorzitter.
Theo had geen achtergrond in de blaasmuziek maar was een gepassioneerd muzikant, 
onder andere als accordeonist. De “klik” met de vereniging ontstond dan ook snel. Theo was 
een man met visie en heeft veel gedaan om onze vereniging een stevig fundament voor de 
toekomst te geven. Om de instroom van jeugdige muzikanten te vergemakkelijken werd in 
1989 het Opleidingsorkest opgericht, nog steeds een actief en waardevol onderdeel van 
onze club. Theo was daar nauw bij betrokken en gaf het nieuwe orkest en de leden ruim 
baan om zichzelf te ontwikkelen. 

Theo heeft veel bijgedragen aan een goede organisatie van de oud papier verzameling, nog 
steeds onze belangrijkste bron van inkomsten. Theo heeft gezorgd voor een goed financieel 
beleid en een sterke financiële basis. Mede daardoor is MVSC tot op de dag van vandaag 
een gezonde vereniging, die in staat blijft om te investeren in instrumenten, eigen opleiding 
en in een bestendige toekomst. Theo was een man van veel woorden maar nog meer een 
man van veel daden, altijd bereid om zelf de handen uit de mouwen te steken. 

Theo en Riet hadden ook heel veel aandacht voor de individuele muzikanten en de sociale 
interactie en namen actief deel aan de vele Cecilia feesten en andere gezellige momenten. 
Af en toe verraste Theo de aanwezigen met een mooi optreden op accordeon. Ook na 2001 
bleef Theo als vrijwilliger nog jarenlang op verschillende vlakken actief en betrokken. Voor 
zijn talloze bijdragen werd Theo benoemd tot Erelid van Muziekvereniging Sint Cecilia. Theo 
ontving voor al zijn vrijwilligerswerk in 2004 een koninklijke onderscheiding. 

We wensen Riet en familie alle sterkte en zullen Theo in dankbaarheid blijven gedenken. 
Bestuur en leden Muziekvereniging Sint Cecilia

18 mei 2021
Uit de nieuwsbrief: Update BOOST: Wat is er al allemaal gedaan m.b.t. het BOOST 
project?

Goede muziek maken en samen een gezellige club zijn waar iedereen zich thuis voelt en 
gewaardeerd voelt! Een veelgehoorde combinatie in de BOOST gesprekken. 
We maken meters in ons BOOST project en we hebben 17 interviews achter de rug. Dank 
aan alle deelnemers voor jullie openheid, betrokkenheid en commentaar, jong en oud, 
slagwerkers en blazers. Best wel een karwei, de meeste gesprekken duurden een uur maar 
er waren er ook die daar ook dik overheen gingen. 

We hadden de deelnemers gevraagd een paar afbeeldingen te
kiezen die iets zeggen over hun gevoel over lid zijn van onze
vereniging. Dat bleek een prima benadering en er kwamen
echt prachtige en verrassende plaatjes langs. Aan de hand
van de plaatjes deelden onze muzikanten hun gevoelens met
ons. Meestal hoefden we nauwelijks nog vragen te stellen, zo
betrokken was iedereen! 

Maar wat doe je met 17 gesprekken van gemiddeld meer dan een uur? Monnikenwerk dus! 
We, Harry, Gertie, Gijs en Paul, hebben met ons team alle gesprekken met elkaar 
doorgenomen en de uitspraken opgeschreven. Dat leverde 197 post-it briefjes op! Daarna 
hebben we de briefjes (anoniem) gegroepeerd rond 5 kernthema’s. En die zijn we nu aan het
beschrijven in onze rapportage. We hebben de resultaten gepresenteerd aan het bestuur, 
besproken met onze coach en gaan nog aan jullie, alle leden presenteren. 

Kernthema 1 is rond wie we samen zijn, hoe kijken we naar onze
vereniging, zijn we goed ingericht, voelt iedereen zich thuis, voel je je



gewaardeerd? Werken we een beetje efficiënt met elkaar of kunnen we het samen toch 
eenvoudiger regelen? 

Thema 2 is ons slagwerkorkest. Hoe ervaren onze slagwerkers hun 
eigen groep en hun muziek en hun rol binnen onze vereniging? Is er 
een goede balans tussen het slagwerk-orkest en de blaasorkesten? 
Zijn we één vereniging? Wat kunnen we voor elkaar doen en 
betekenen? 

Thema 3 is ons blaasorkest. We zijn allemaal lid van de vereniging voor de muziek, dat bindt
ons. We streven naar goed en warm contact met elkaar. Maar hoe open is onze cultuur? 
Hoe gemakkelijk is het om in te stromen in ons orkest, jong en oud? We missen onze 
slagwerkers, wat kunnen we als blazers daar aan doen? Hoe kunnen we in de pauze en de 
“derde helft” meer ruimte maken voor gezelligheid onderling? 

Thema 4 is onze blaasmuziek. Over het geheel genomen zijn we best ambiti-eus en willen 
we mooie muziek maken die ons en ons publiek raakt. Niet alleen klassiek. Is er wel 
voldoende afwisseling in ons muzikale programma? Komt iedereen aan zijn / haar trekken, 
krijgen onze jongere muzikanten vol-doende ruimte? Voelt iedereen zich gewaardeerd? 

Thema 5 is “laaghangend fruit”. Wat kunnen we eenvoudig en
snel veranderen, denk aan tijd = tijd en het jaarprogramma tijdig
definitief hebben? 

Wat staat er de komende weken op het menu? 
• Resultaten presenteren aan en bespreken met de leden en
dirigenten 
• De diepte ingaan met onze coach, bestuur en leden hoe we ieder van de thema’s kunnen 
uitwerken in concrete plannen. 
• Bekijken wat we aan onze organisatie kunnen verbeteren om het overzichtelijker en 
efficiënter te maken. 
• Voorbereidingen starten voor het slotevenement in november. 

Wij zijn enorm enthousiast over BOOST, het is wel veel werk maar brengt ook heel veel 
moois mee. Jullie hebben veel mooie, betrokken en constructieve gevoelens met ons 
gedeeld. Er zijn ook al veel onderlinge contacten gelegd.

18 mei 2021
Uit de nieuwsbrief: Stand van zaken verbouwing MFA
Na jaren van voorbereiding met vele gesprekken en hobbels kunnen we jullie laten weten dat
de aanbesteding van de verbouwing van Oelbroeck rond is. Aannemer van de Horst uit Mill 
gaat de uitvoering van de bouwwerkzaamheden op zich nemen. Omdat de bouw de 
afgelopen tijd te maken heeft met enorme prijsstijgingen, hebben de onderhandelingen 
langer geduurd. 

Het streven is dat er in juni wordt gestart met de bouwwerkzaamheden en dat deze globaal 
in het najaar worden afgerond. De opening zal in 2022 pas plaats vinden. Zoals nu 
verwachten zijn kunnen we in het najaar de nieuwe repetitieruimte in gebruik gaan nemen. 
Dat is natuurlijk een geweldig vooruitzicht. We wachten nog op een gedetailleerde planning 
met tijdspad, maar de laatste berichten zijn dat men gaat starten met het voorste gedeelte. 
( Huidige Trophuus en foyer) We hopen hier jullie op korte termijn iets meer duidelijk over te 
kunnen geven. 

Wat staat er te gebeuren? 



Het Trophuus (grote zaal) zal in zijn geheel opgeknapt worden met nieuwe kleuren, nieuwe 
bekleding aan wanden, nieuwe vloer en nieuwe gordijnen op het podium. Hierbij is de 
verbetering van de akoustiek van de zaal ook in mee genomen. Door het bedrijf Peutz, een 
onafhankelijk adviesbureau op het gebied van akoestiek, is een advies-rapport geschreven. 
Daarnaast zal er nieuw meubilair, verlichting en geluid in de zaal komen. 

De toiletgroepen in het Trophuus gaan verdwijnen. Zo ontstaat daar ook meer ruimte voor 
opslag. Er blijft wel een bar achterin de zaal, maar deze zal wat groter worden. De bar in de 
foyer zal verdwijnen. Ook de vergaderruimte “Spinningdeel” gaat in zijn geheel verdwijnen. 
Dit wordt één hele grote ruimte waarin een nieuw informatiecentrum met de bibliotheek 
komen. De huidige bibliotheek verhuisd dus in zijn geheel naar voren en zal dus ook meer de
functie van ontmoetingscentrum krijgen. Hier komen ook zitgedeeltes en een glas en 
tuindeuren naar het pleintje bij de ingang van de Link. Tussen de sporthal en deze grote 
ruimte komt ook een bar. Het wordt als ware een groot inloop centrum waar iedereen 
welkom is om elkaar te ontmoeten, samen wat te drinken en/of wat te lezen. 
De huidige MR 1 wordt opslagruimte voor de horeca. 
De toiletgroep in de gang blijft bestaan en zal ook voor evenementen in het Trophuus 
gebruikt gaan worden. In de ruimte waar nu de bibliotheek is gevestigd, zullen strak “de 
Huuskamer” in een nieuwe vorm en enkele ver-gaderruimtes komen. 

Het Trophuus zal straks aan meerdere partijen verhuurd gaan worden voor allerlei 
evenementen. Er is een commissie gevormd die de programmering van de zaal op zich 
nemen. Marc Thijssen heeft hier zitting in. Dit betekent ook dat we onze eigen 
programmering het komend jaar ruim op tijd klaar moeten hebben, wanneer we uitvoeringen 
willen geven in Oelbroeck. Echter het is nog niet helemaal duidelijk wanneer de eerste 
activiteiten in Oelbroeck weer plaats kunnen vinden. We hopen ook hierover binnen kort 
meer duidelijkheid te krijgen. 

Tevens wordt er ook een nieuwe muziekrepetitieruimte gerealiseerd in de huidige Dojo, 
gesitueerd tussen de school en de sporthal/acitivia-bar. Deze nieuwe muziekruimte wordt 
onze toekomstige repetitieruimte en zal voornamelijk door onze vereniging gebruikt gaan 
worden. 

Ook voor deze ruimte heeft adviesbureau Peutz een geluidsrapport geschreven. Dit om te 
onderzoeken welke maatregelen er noodzakelijk zijn om de geluidsoverlast voor andere 
gebruikers van het gebouw en de appartementen boven de huidige bibliotheek tot een 
minimum te beperken. 
Er zullen allerlei geluidsisolerende maatregelen worden getroffen om de geluidsoverlast te 
voorkomen. 

Daarbij zullen er drie nieuwe opslagruimtes naast deze nieuwe muziekruimte worden 
gecreëerd, (huidige beheerders kantoor, berging die nu door de judovereniging in gebruik is 
en er zal tussen de repetitieruimte en de activiabar een ruimte worden gecreëerd voor opslag
van vooral slagwerkinstrumentarium) 
De glazenwand met deur aan de zijde van de gang van de school zal blijven bestaan. Dat zal
ook de ingang worden. De huidige dubbele deur naar de activia-bar, zal de deur naar de 
nieuwe berging worden. 

Repetities 
Vanwege de start van de bouwwerkzaamheden kunnen we de komende maanden niet 
repeteren en het Trophuus. De repetities en lessen zullen, als deze weer mogen 
plaatsvinden, in de huidige Dojo plaats vinden, met maximaal 17 personen. Voor het 
blaasorkest wordt naar een alternatieve repetitieruimte gezocht. 

Terugblik afgelopen weken 



De afgelopen weken zijn een aantal leden van onze vereniging druk doende geweest om alle
eigendommen van de vereniging uit het Trophuus te halen. Zo is onder meer de 
instrumenten opslag afgebroken en zijn alle slagwerkinstrumenten nu opgeslagen bij de 
huidige Dojo. Er zijn rolcontainers aangeschaft om het kleine slagwerkspul efficiënt te 
kunnen opbergen en te vervoeren. 
Het merendeel van onze spullen is nu opgeslagen in de berging rechtsachter het podium en 
zal na de verbouwing verhuisd worden naar de nieuwe bergruimtes naast de nieuwe 
repetitieruimte. Podiumdelen en onze eigen houten stoelen zijn tijdelijk elders ondergebracht.
Tegen die tijd zullen we ook nog eens kritisch kijken we willen blijven bewaren en wat 
eventueel weg kan of verkocht kan worden. Wellicht kunnen we hier nog een leuke activiteit 
rondom organiseren. 
Verder kunnen we 60 gele stoelen en een aantal tafels overnemen van het MFA. Dit 
meubilair is door een aantal leden uitgezocht en staat nu opgeslagen in de container bij de 
ingang van de Link. 
Kortom er is de afgelopen weken achter de schermen door verschillende mensen veel werk 
verricht. 

We willen iedereen die hier aan mee heeft gewerkt heel erg bedanken voor hun tijd en inzet. 

Dank jullie wel!!!

18 mei 2021
Nederland is nog steeds gedeeltelijk in lockdown. De lessen van de leerlingen vinden digitaal
plaats. In onderstaande berichtgeving aan de leden staat wat er de komende tijd op de 
planning staat. 

Uit de nieuwsbrief: Ontwikkelingen muzieklessen en repetities.
In de afgelopen tijd heeft het bestuur alle ontwikkelingen rondom het coronavirus wat helaas 
nog altijd onder ons is in de gaten gehouden. Daarbij is er ook steeds afstemming met de 
gemeente geweest om onze opties en mogelijkheden af te kunnen wegen. Tijdens de laatste



persconferenties zijn er versoepelingen aangekondigd. Voor onze vereniging betekent dit het
volgende: 

• Goed nieuws! Zoals jullie wellicht al vernomen hebben is ons Opleidingsorkest weer gestart
met buiten repetities. Alleen maar blije gezichten bij de eerste repetitie, iedereen had er erg 
veel zin in! Hopelijk is het weer ons de komende weken gunstig gezind en mogen er nog veel
repetities volgen. 

• We zijn op het moment van schrijven in overleg met de gemeente en het MFA over het 
hervatten van de individuele muzieklessen en het hervatten van de repetities voor de 
blokfluitgroep en de samenspeelgroep. We hebben goede hoop dat deze activiteiten 
binnenkort weer in het MFA opgestart kunnen worden. De betrokkenen zullen hierover nader
worden ingelicht als er meer duidelijkheid over is. 

• We zijn ook in overleg met de gemeente over het hervatten van de repetities in de 
buitenlucht voor het Blaasorkest en het Brinkorkest. Ook voor deze activiteiten hebben we 
goede hoop dat zij binnenkort weer kunnen opstarten. De betrokkenen van deze orkesten 
zullen via de orkestleiders op de hoogte worden gehouden van de ontwikkelingen. 

• In overleg met de commissie Slagwerkorkesten en dirigent Paul is besloten om de 
repetities van het Slagwerkorkest voorlopig nog niet buiten te hervatten. 

Inmiddels is er door onze regering een plan gepresenteerd hoe Nederland stap voor stap 
kan versoepelen. Dit biedt perspectief. We hopen dat we zodra het veilig kan en mag, we 
alle repetities en muzieklessen zo snel mogelijk weer ‘normaal’ kunnen hervatten.

26 en 27 mei 2021
Deze week zijn de eerste repetities en lessen op locatie weer opgestart. In de grote zaal van 
MFA Oelbroeck mag met maximaal 30 personen op 1,5 meter afstand gerepeteerd worden. 
Op deze dag is ook de 1e repetitie van het slagwerkorkest met hun nieuwe dirgent Paul 
Schepers.

 



4 juni 2021

En als er dan met meer dan 30 personen gerepeteerd wordt, dan kan dat nog altijd buiten op
de parkeerplaats van MFA Oelbroeck.

11 juni 2021
Vanavond hebben we onze nieuwe aanhanger feestelijk in gebruik genomen! Bart en 
Marieke Cox, hartstikke bedankt voor jullie sponsoring!

  

14 juni 2021
Vandaag heeft Paul van Aarle een inventarisatie gemaakt van alles wat we nog opgeslagen 
hebben in de kelder van het gemeentehuis. Eind van dit jaar moet de kelder leeggeruimd 
zijn.



28 juni 2021
Uit de nieuwsbrief: Voortgang verbouwing MFA
Na een lang traject zal op 15 juni eindelijk gestart worden met de bouwwerkzaamheden in 
het MFA. Dit later als gepland, maar nu gaat het er toch echt van komen. Vanaf dinsdag 15 
juni hebben we tijdelijk geen toegang meer in de Foyer, het Trophuus en de gang van de 
muziek lokalen. De verwachting is dat de hele verbouwing aan het einde van dit jaar 
afgerond wordt en is de opening in het begin van 2022 gepland. 

Inmiddels is de DOJO als tijdelijke repetitieruimte beschikbaar. Daar vinden de repetities van
SWO, OLO en Brinkorkest en de muzieklessen al plaats. Gezien de beperkte 
beschikbaarheid van ruimtes is het voor de beheerder passen en meten. Maar we zijn 
tevreden met de huidige tijdelijke oplossing. Zo kan iedereen al vast wennen aan de nieuwe 
toekomstige muziekruimte. 
Het samenspeelgroepje en de Blokfluitlessen vinden momenteel plaats in een leslokaal op 
school. 

De verbouwing van de huidige DOJO naar nieuwe muziekruimte zal, zoals nu gepland, 
starten op 26 juli en op 13 september afgerond zijn. Dat betekent dat we na de 
zomervakantie de nieuwe geluidsdichte mu-ziekruimte in gebruik kunnen gaan nemen. Om 
iedereen alvast een indruk te geven hoe het MFA aan de voorzijde er straks na de 
verbouwing uit gaat zien. 

Hierbij de link naar het filmpje van het interieurontwerp van MFA de Oelbroeck. 
https://vimeo.com/474639893 

Het geeft een mooie beeldvorming van hoe het MFA er na de verbouwing uit gaat zien. 
Na de repetities kan er straks door onze leden nog gezellig na gebabbeld worden onder het 
genot van een beertje bij de grote bar en tafel, die gesitueerd wordt tussen de sporthal en de
nieuwe bibliotheek. In het filmpje krijg je hier een mooi beeld van. 

28 juni 2021
Uit de nieuwsbrief: Nieuwe dirigent slagwerkgroep
Paul is twee weken geleden als nieuwe dirigent van het slagwerk gestart en volgt Rene van 
Lokven op. Na een lockdown van vijf maanden is iedereen weer blij samen muziek te maken.

Het was even wennen met z’n allen, maar de eerste repetities zijn door het slagwerk orkest 
goed ontvangen. Het SWO kijkt er naar uit om het seizoen met een concerten in de 
zomertoer af te sluiten. 

https://vimeo.com/474639893


Hallo allemaal, mijn naam is Paul Schepers, 31 jaar oud. Ik woon
in het mooie Zijtaart samen met mijn vrouw Lindy en zoontje Kaj. 

Mijn muziek carrière begon al op jonge leeftijd bij
muziekvereniging St. Cecilia. Hier behaalde ik mijn A t/m D HaFa
diploma’s gestemd/ongestemd slagwerk en A t/m C drums om
vervolgens de instructeurs-opleiding te volgen. Op dit moment
ben ik nog steeds verbonden aan de vereniging waar het
toentertijd begon. Niet alleen als slagwerk lid maar ook als
bestuurslid, docent en instructeur van de jeugd-slagwerkgroep. 

Naast mijn werkzaamheden hier bij Sint Cecilia in Sint Anthonis
ben ik nog werkzaam bij diverse andere verenigingen en eigenaar
van Beat it Muziekeducatie. Deze allround muziekschool,
gevestigd in Veghel, is zowel actief in de HaFa-sector en
particuliere markt als in het onderwijs en het bedrijfsleven. 

Toen ik hoorde dat de functie als instructeur bij muziekvereniging Sint Cecilia uit Sint 
Anthonis vrijkwam greep ik dit met beide handen aan. Ik heb de groep altijd op de 
achtergrond gevolgd en weet dat het een jonge enthousiaste groep is met veel potentie. Ik 
sta dan ook te popelen om met deze groep aan de slag te gaan om vervolgens leuke, mooie 
en versassende uitvoeringen te mogen verzorgen. 

We zien elkaar snel!!!

28 juni 2021
Uit de nieuwsbrief: Papier containers Remmensberg en Ledeacker weer permanent 
bewaakt 
Door de corona maatregelen hadden we onze
bewaking van de tijdelijke papier containers aan
de Remmensberg en in Ledeacker tot een
minimum teruggebracht. Met de verlichting van
de maatregelen kunnen we weer terug naar hoe
het was. Dat is ook nodig, er kwam teveel
restafval in de container en teveel rotzooi rond
de containers. Dat kunnen we niet hebben.
Vanaf nu moeten de tijdelijke containers van
8.45 tot 12 uur weer permanent door ons bewaakt worden. Zorg ervoor dat alleen papier in 
de container komt, dat het netjes rond de container is en help (op een veilige manier) papier 
en dozen zo dicht mogelijk te pakken. 

Oud papier is onze belangrijkste bron van inkomsten. Met onze buffers kunnen we de 
fluctuatie in de prijs goed opvangen. Toen de prijs slecht was kwam er vanuit de regionale 
overheid een voorstel voor een standaard vergoeding maar dat zou voor ons financieel erg 
negatief hebben uitgepakt. We hebben ons met andere verenigingen sterk gemaakt om 
voorstel van tafel te krijgen en dat is gelukt. In recent overleg met de verenigingen en onze 
gemeente is bevestigd dat we gelukkig blijven bij het huidige systeem. Met onze buffers 
levert dat voor ons verreweg het meeste op. Het is dan ook erg belangrijk dat we het goed 
geregeld hebben. Dat betekent ook dat het netjes moet blijven rond alle containers en dat er 
alleen oud papier in terecht komt en geen ander afval. 



De containers bij Verdaasdonk worden doordeweeks door een vast team vrijwilligers 
begeleid (aanspreekpunt is Jan de Bruin).

3 juli 2021

  

Op zaterdag 3 juli heeft het jeugdbestuur een activiteit voor de jeugd van onze vereniging 

georganiseerd. De sporthal van Oelbroeck is afgehuurd. Op deze middag heeft de jeugd korte 

presentaties over onze vereniging gehad met ook een uitleg over hoe het financieel in een vereniging

gaat. Dit alles op een leuke manier. Ook heeft de jeugd deze middag leuke sport en spel elementen 

mogen doen samen. Als afsluiting hebben ze samen hamburgers gebakken, waar heerlijke broodjes 

hamburger van gemaakt konden worden. Het was een gezellige middag, waarbij alle jeugdleden 

proactief hebben meegeholpen met het opruimen van de sporthal. 

 

  

5 juli 2021

Presentatie BOOST



 

Op maandag 5 juli zijn de resultaten van de belevingsgesprekken van het BOOST traject 

gepresenteerd aan de vereniging. In de Dojo van MFA Oelbroeck ging Harry Habets namens de 

BOOST werkgroep met ons in gesprek. Welke zaken gaan goed, welke kunnen beter? Wat is 

laaghangend fruit en kan gelijk opgepakt worden? Waar moet nog wat langer over nagedacht 

worden? Door middel van een app konden leden input geven aan de missie van Sint Cecilia. De 

volgende woorden werden aangedragen, waarmee de slogan/missie van Sint Cecilia is afgerond:

Sint Cecilia is een muziekvereniging waarin we met z’n allen, met respect voor elkaar, muziek maken. 
Zodanig dat iedereen speelplezier en enthousiasme beleeft en dit uitstraalt bij optredens en in de 
gemeenschap. 

14 juli 2021
Het Openbaar D-examen van Nika van Kempen was online te volgen via een livestream: 
https://www.youtube.com/user/mvsintcecilia. In het Wapen van Wanroij heeft Nika op klarinet
een geweldig D-examen neergezet. Tijdens een concert samen met het blaasorkest heeft zij 
als solist het werk Concertino ten gehore gebracht. Nika, van harte gefeliciteerd met het 
behalen van je examen! 

Nika van Kempen 

https://www.youtube.com/user/mvsintcecilia


Op 14 juli 2021 heb ik eindelijk mijn D-diploma gehaald! Na een jaar 
mijn openbaar D-examen hebben moeten uitstellen door covid, heb 
ik toch mijn D-examen kunnen afronden. Ik heb hier samen met 
pianist Jens Giesbers Five Bagatelles, gecomponeerd door Gerald 
Finzi gespeeld en samen met het orkest heb ik het Concertino van 
Weber mogen spelen. 

Ik wil iedereen nog graag bedanken voor het mogelijk
maken van een voor mij zo bijzonder moment, ondanks het
rare omstandigheden omtrent het coronavirus. Ook al
konden we met het orkest pas een aantal weken van te
voren weer beginnen met repeteren, ook al deden we dat in

die fijne maar toch ook koude schuur in Elsendorp en ook al moesten we voor het
openbaar examen uitwijken naar Wanroij, het was voor mij een erg geslaagde dag
en een mooie afsluiting van mijn tijd bij de muziekvereniging. Jullie zijn van mij
waarschijnlijk nog niet echt af, maar voorlopig zal ik wel iets minder te zien zijn, nu
ik studeer in Maastricht. Nogmaals bedankt en tot snel!



18 juli 2021

De zomertoer van Sint Cecilia van zondag 18 juli is geannuleerd .

We hadden er heel veel zin in, maar gezien de aanhoudende stijging van het aantal 
besmettingen lijkt ons dit het enige verstandige besluit. 
We hopen jullie in het nieuwe seizoen weer muzikaal te mogen begroeten! 

15 juli 2021
Donderdag 15 juli hebben de blokfluiters en het samenspeelgroepje het seizoen afgesloten 
met hun diploma-uitreiking en een klein concert voor ouders en familie. 

 

23 juli 2021

Het opleidingsorkest heeft het seizoen afgesloten met een concert op een livestream. Het concert is 

hier terug te kijken: Livestream Opleidingsorkest 23-07-21 - YouTube  .  

28 augustus 2021
In MFA Oelbroeck is een grote verbouwing gaande. De oude Dojo wordt omgebouwd tot 
muziekruimte voor Sint Cecilia. De werkzaamheden zijn in volle gang.

 

https://www.youtube.com/watch?v=KoPUDbvVjA4


 

Willemmerick
Waar een wil is is een weg,

Oelbroeck ging eindelijk verbouwen
Met voorspoed en soms wat pech,

Van de bieb tot de grote zaal,
Alles kwam voor in het verhaal,

En als klap op de vuurpijl
Voor Muziekvereniging Sint Cecilia een eigen ruime zeg!

1 september 2021
Normaal gesproken houden we jaarlijks een borrel om gezellig onder elkaar te zijn met een 
hapje en het drankje. Echter door corona maatregelen kon deze aan het eind van vorig 
seizoen houden niet plaatsvinden. Op 1 september hebben we onze jaarlijkse borrel van het 
blaasorkest gehouden. Dit heeft buiten plaatsgevonden en op gepaste afstand. Corona proof
drankjes (lees we hadden allemaal blikjes) en hapjes. We hadden veel extra “vrienden” in de 
vorm van muggen. Hierdoor gingen er een aantal met mooie cadeautjes naar huis. Het was 
een zeer gezellige avond.

 



 

10 september 2021
Gisteravond was de eerste repetitie van het regionale jeugdorkest samen met de 
Boxmeersche Harmonie en Muziekvereniging Sint Cecilia uit Sint Anthonis. Elke 
vrijdagavond wordt er gerepeteerd en er wordt gewisseld met dirigent en repetitielocaties. De
eerste repetitie was een succes, iedereen was erg enthousiast!

RJO: Regionaal jeugdorkest
In september zijn we gestart met een project: Regionaal Jeugd Orkest. Het is een project en 
dus heeft het ook een einde: 12 december 2021, in de vorm van een tournee. We starten 
vanuit Sint Anthonis (10:30, Oelbroeck) via Boxmeer (~12:00 Basiliek) en eindstation 
Sambeek (15:30) waar we vooraf nog even lunchen en ontspannen. 

Het tijdelijke jeugdorkest wordt bezet door leerlingen/jeugdleden en ondersteuners van 
Boxmeer, Sambeek, Sint Anthonis en Oploo. Het is super leuk om al die onbekenden bij 
elkaar te brengen en samen muziek te maken. Hoewel, onbekend? Daar merk je eigenlijk 
helemaal niets van. Er is direct al een gezellig sociaal en muzikaal tumult. Een aantal leden 
wat al op het voortgezet onderwijs zit, herkent elkaar van school terwijl ze van elkaar niet 
wisten dat ze muziek maakten. De rest is een kwestie van: geef ze muziek en het kan 
beginnen. Uiteraard missen we links en rechts de nodige F-en of Fis-en, b’s of bessen. Maar 
heej, live muziek heeft zo z’n risico’s. 
Doordat we een tijdelijk orkest zijn, hoeven we ook geen moeilijke afspraken te maken. We 
repeteren op toerbeurt in het betreffende dorp en deze club voorzien dan in de dirigent en de
gebruikelijke ranja. Na het concert tournee gaan we in principe weer onze eigen weg. 



Hoewel, eigen weg? Het RJO is gewoon leuk en dus zouden we elkaar best eens vaker 
kunnen opzoeken. Het RJO is ook ontstaan vanuit zorgen die we deelden met de 
verenigingen uit Boxmeer en Sambeek. 

Omdat we (Semper Unitas: Stephan, Colette. Boxmeersche harmonie: Mario, Sint Cecilia: 
Mark) in de basis praktische en vooral vrolijke enthousiasme mensen zijn hadden we aan 
een vergadertafel al snel actie. Niet te moeilijk, maar wel met het doel om tenminste voor 
een periode een jeugdorkest breder toegankelijk te maken. In de tussentijd leren we 
samenwerken, ervaren we of leerlingen bereid zijn te verplaatsen, of vereniging image 
belangrijk is, op welke dag je het beste kunt repeteren. Nadat het project is gestopt zijn hier 
korte termijn verbeteringen te halen. Een jeugdorkest met een te kleine bezetting durft 
wellicht de stap te nemen om elders aan te sluiten, je kunt elkaar gemakkelijker vinden in 
bijvoorbeeld delen van docenten etc. 

Muziek leren maken en dat samen doen is super leuk. Anticiperen op elkaar zonder 
vergaderen, emotie zonder ruzie, samen verantwoordelijkheid nemen.

17 september 2021
Het Brinkorkest repeteert voor de eerste keer in onze nieuwe muziekruimte van MFA 
Oelbroeck. 

25 september 2021
Donateursactie 
In de afgelopen week hebben we de jaarlijkse donateursactie gelopen. Deze was uitgesteld 
i.v.m. de coronamaatregelen. De donateursactie heeft dit jaar € 1.646,50 opgebracht, 
vergelijkbaar met de opbrengst in voorgaande jaren. Bedankt aan iedereen die zich ervoor 
ingezet heeft. Bedankt ook voor jullie input. 

Kort samengevat: 
Steeds minder mensen hebben cash in huis en het viel dit jaar kort op de Goede Doelen 
actie. En ja, natuurlijk dat niemand vindt het leuk om langs de deur te gaan. 

Nieuwe ideeën voor geld inzamelen zijn welkom! 
We hebben deze inkomsten nodig, maar willen graag op zoek naar eventuele alternatieven 
om op een moderne manier jaarlijks een bedrag van rond € 1.600 – 1.700 binnen te halen. 
Denk met ons mee en kom met ideeën, ze zijn welkom! Bij de volgende ALV in maart 2022 
zetten we het op de agenda.

29 september 2021
Vanavond gaat de repetitie van het blaasorkest helaas niet
door. Er zijn drie coronagevallen binnen het orkest. 

5 oktober 2021
Wij hebben dit jaar weer meegedaan met Rabo ClubSupport!
#RaboClubSupport

https://www.facebook.com/hashtag/raboclubsupport?__eep__=6&__cft__%5B0%5D=AZWcDAMx8FAX0HNnlOKnLAyS_qRLlctoDdA6ZxCFeznYZOa4dzorDk1L5oCtolGyl5GbRwXLWKtSUmrrBxcuB4QbFUDZZjE7sywV3uy3H82Eqf8lzq09yKLvZgaimOzzV35FQlgUuS9O5MYJd8MgLtkwLAHt3UqBjGVrh-3Cx6D2heAw0JziaW3S5z8zf8uGhZ8&__tn__=*NK-R


17 oktober 2021
Op zondag 17 oktober hielden we een prachtig Huldigingsconcert in De Pit te Overloon. 
Eindelijk mochten we weer 'normaal' optreden! Het Slagwerkorkest beleefde een primeur met
een eerste concert met dirigent Paul Schepers. Drie jubilarissen, Annemarie Fonken (25 
jaar), Tonnie Strijbosch (50 jaar) en Jac. van Kempen (50 jaar) kregen een heuse VIP-
behandeling samen met hun gasten. Ze genoten! Voor Tonnie Strijbosch geldt dat hij zich 
mag verheugen op een vervolg van zijn huldiging aangezien het euphoniumensemble helaas
niet compleet kon zijn deze dag. 

Een volle zaal genoot van mooie muziek en persoonlijke bijdragen voor de jubilarissen. We 
waren het geven en organiseren van een concert dus niet verleerd! Dank aan ieders bijdrage

 

 

23 oktober 2021
Afgelopen vrijdag heeft het regio jeugdorkest voor het eerst in Sint Tunnis 
gerepeteerd! We leren elkaar steeds beter kennen en het is leuk om samen 
muziek te maken! Op naar de dorpentoer op 12 december!

27 oktober 2021



“Klasseorkest” op basisschool Leander
Muziek legt een structurele basis voor empathie, sociale binding, kwaliteit van leven, 
creativiteit, luisteren naar elkaar en openstaan voor verschillen: onmisbare menselijke 
waarden in onze maatschappij. Muziek is overal, het is onderdeel van ons dagelijks leven. 
Op school, in de klas zorgt het voor een positief schoolklimaat, waarin leerlingen zich 
afstemmen op elkaar. 
Muziek in de klas is dus heel noodzakelijk! Er zijn de afgelopen jaren dan ook op veel 
plekken in ons land verschillende vormen van muziekonderwijs ontstaan op basisscholen. 

MV Sint Cecilia juicht dit toe en wil dit ook in ons dorp stimuleren en ondersteunen. Al enige 
tijd zijn er gesprekken met basisschool Leander om tot een samenwerking te komen. 
Onlangs hebben drie partijen, Basisschool “Leander”, stichting “Doe je Mee” en MV Sint 
Cecilia, de intentie uitgesproken om alle kinderen van groep 5 muziekonderwijs te geven en 
kinderen kennis te laten maken met muziekinstrumenten. 

De eerste plannen zijn hiervoor gemaakt en worden momenteel verder uitgewerkt. Van 
klarinet tot trompet en van hoorn tot drums. Alle kinderen van groep 5 krijgen, in een periode 
van acht weken, wekelijks in groepjes muziekles van muziekdocenten die verbonden zijn aan
onze vereniging. Dit project worden afgesloten met een muzikale dag voor de hele school. Er
zullen dan verschillende optredens zijn. We zijn als vereniging heel erg blij met dit mooie 
project. We hopen natuurlijk dat dit iets structureels gaat worden en dat kinderen ook de 
komende jaren muziekonderwijs kunnen gaan krijgen. Daarbij hopen we dat kinderen 
enthousiast worden om een muziekinstrument te gaan spelen. Het jeugdbestuur is gevraagd 
om hier een bijdrage in te leveren.

27 oktober 2021

Stand van zaken MFA
Nieuwe repetitieruimte 
Alle orkesten repeteren nu enkele weken in de nieuwe repetitieruimte in het MFA. Het is voor
iedereen wennen, de akoestiek is nog niet optimaal en de ruimte is nog kaal. Het is allemaal 
nog wat rommelig. We missen nog een bar en het gezellig samen zijn na de repetitie. Het 
instrumentarium staat ook nog niet de juiste plek. Er wordt door een aantal leden momenteel 
hard gewerkt om de inrichting in de bergingen te maken, zodat alle spullen hier kunnen 
worden opgeslagen. Vanwege het ruimte gebrek in het MFA wordt de muziekruimte 
momenteel ook nog door veel andere verenigingen gebruikt. Dat is soms passen en meten 
en geven en nemen. 

Verbouwing 
De verwachting is dat 3 november a.s. het voorste gedeelte wordt opgeleverd. De week van 
9 november zullen dan de eerste evenementen in de grote zaal plaats kunnen vinden. Nog 
niet alles zal dan klaar zijn en de weken daarna zal er nog hard gewerkt worden om de 
ontmoetingsruimte en bibliotheek/informatiecentrum verder in te richten met bar en alle 
functionaliteiten. Hopelijk kunnen we dan snel weer een keer samen wat drinken aan de 
nieuwe bar na afloop van de repetitie. Want daar is iedereen wel aan toe. 
Aankleding repetitieruimte 
We willen de nieuwe repetitieruimte de komende tijd ook nog verder gaan inrichten. Ideeën 
hiervoor zijn natuurlijk van harte welkom. Laat van je horen en doe mee!!



10 november 2021

Op 10 november was het eerste 
jubileumconcert in de vernieuwde zaal van 
het MFA. Het was een concert voor de 
gouden echtparen en gedecoreerden. Jan 
Lamers legde zijn D-examen af op zijn alt 
saxofoon en hij slaagde met een 9,5. 
Prachtig. De echtparen werden geïnterviewd
door Willeke en werden verrast met een 
bloemetje. Zo ook de gedecoreerden. De 
coronaregels werden goed in acht genomen.
Het was een prachtige avond.

 
De foto's zijn gemaakt door Martijn van der Meulen.

Beelden van deze avond zijn terug te kijken op https://youtu.be/2bd2CykvLd4.

Jan, van harte gefeliciteerd met dit behaalde resultaat!

https://l.facebook.com/l.php?u=https%3A%2F%2Fyoutu.be%2F2bd2CykvLd4%3Ffbclid%3DIwAR2XlTjmokwstVb9hJq0Pe4RXeYgLwwfuVNEmhONMY98iGiM_HDagvw-Wjw&h=AT0ZhniZ7t4eqpboiaBhEKvLCjeYcM8iIkPl1jwHEJyeJJ2XoL_HfAwp5YSYIu4_wgKxvx8seXXiPNOqwgxcUREt_jUZE7pRwSFsvG0wXw4I-CFhW3CNhqykT77wFLFRxVeb&__tn__=-UK-R&c%5B0%5D=AT1A8WDjYW6CZIL2PzVrb0JDnpk_7d3dBOuaPRHUe0GAa4yptNIPTrZcmo7NDdxnDzdDAlwkZNCOs61lA6HQEui7lb4YBujYo1fVGFFWchsad9CCnhhDR4OHjYv83o-OlWCCJd3nwOY11H2Y8aW2FbMo3KGJ-BGsyJ89zh2a6X-_ihKyPnMhEEHN3hMCPRDShsD6gf6r


Jan Lamers: 
Op woensdag 10 november ben ik geslaagd voor mijn D-examen
op altsaxofoon. Vóór de pauze was het jubileumconcert waarbij
bruidsparen en gedecoreerden werden gehuldigd. Na de pauze
was ik aan de beurt. Als eerste speelde ik een stuk uit mijn hoofd,
“Pequena Czarda” van Pedro Iturralde, onder begeleiding van onze
harmonie Sint Cecilia. Hierna heb ik “Scaramouche”, van Darius
Milhaud gespeeld. Hierbij heeft Jens Seebeck mij begeleid op de
piano. Het was een super mooie avond, ik heb er heel erg van
genoten. Ook mocht ik als eerste in het gerenoveerde MFA
optreden en het klonk er prachtig! 

Al 6 jaar heb ik saxofoonles van Josien van Wegberg en ook nu
blijf ik lessen volgen bij haar. Josien is een gedreven docente die
me hierin heel fijn heeft begeleid. Ook moet je theorie examen
doen voordat je een praktijk examen doet en dit was bij Luc Janssen van Kwartnoot. Voor 
mijn D-examen was dit in verband met corona online, samen met 3 andere D-kandidaten uit 
de regio. Dit waren hele gezellige bijeenkomsten met ook veel lol naast het serieuze. We 
hadden een weddenschap lopen of we het theorie-examen in 1 keer zouden halen en ja het 
is ons allemaal gelukt dus we gaan nog een keer taart eten bij hem. 

Wat ik verder nog wil vertellen is dat ik van harmonie Sint Cecilia een fotoshoot als cadeau 
gekregen heb. Jacqueline Verhofstad uit Oploo kwam op zondagochtend bij ons en heeft 
hele leuke foto’s gemaakt. Voor wie nog niet weet wie dit stukje schrijft….ik ben Jan Lamers, 
15 jaar en zit in de 4e van het VMBO. Ik hoop dat ik dit jaar slaag voor mijn middelbare 
school, volgend jaar wil ik graag naar de school voor Bos en Natuurbeheer in Velp. 
Als laatste wil ik graag iedereen bedanken die het behalen van mijn D-examen zo bijzonder 
heeft gemaakt!!

18 november 2021

Rabo ClubSupport
Iedereen verdiend een club. Het is een tweede huis. Een plek waar je elkaar ontmoet
elkaar sterker maakt en helemaal jezelf kunt zijn. Met Rabo ClubSupport bieden wij
kennis, ons netwerk en financiële ondersteuning aan clubs en verenigingen. Dankzij
de leden van Land van Cuijk & Maasduinen hebben wij als Muziekvereniging Sint
Cecilia tijdens de stemperiode een mooi bedrag mogen ontvangen: €559,96 !
Bedankt voor het stemmen!

18 november 2021

Van de bestuurstafel
Met als thema: Wat gebeurt er om ons heen? 
Op 1 januari 2022 is onze gemeente Sint Anthonis geschiedenis en gaat deze over in 
gemeente Land van Cuijk. We zijn voor onze subsidies en ook voor het oud papier beleid 
sterk afhankelijk van de (oude en nieuwe) gemeente. Daarom zijn we op meerdere manieren
intensief betrokken bij regionaal overleg.

Regionaal overleg verenigingen 
We hebben vanuit het bestuur onze voelhoorns uitgestoken naar de verenigingen om ons 
heen. Als enige niet-Boxmeerse vereniging nemen we (Jacqueline en Paul) deel aan 
periodiek overleg met de Boxmeerse verenigingen. Zelf hebben we overleg met de 
verenigingen in de regio Wanroij, Oploo, Mill en Langenboom opgestart. Ons doel is 
contacten leggen en verbeteren, leren van anderen en delen met andere verenigingen waar 
we zelf mee bezig zijn. 



Het is heel leerzaam om te horen hoe andere verenigingen omgaan met uitdagingen die we 
zelf ook hebben. Bijvoorbeeld mooi om te zien hoe er steeds meer regionale samenwerking 
is op het gebied van opleiding is. In de Nootendop in Cuijk zijn de opleidingen van meerdere 
verenigingen in een stichting is ondergebracht. Ook in Langenboom, Mill en Sint Hubert 
wordt regionaal samengewerkt. 
We volgen de ontwikkelingen op de voet denken na over aantrekkelijke vormen van 
samenwerking. 
Een prachtig voorbeeld van regionale samenwerking vanuit opleidingen is het Regionaal 
Jeugd Orkest, waarin de Jeugd Orkesten uit Sint Anthonis, Boxmeer en Sambeek voor het 
eerst een samenwerkingsproject hebben en op 12 december een concertreeks gaan 
verzorgen.

Regionaal overleg subsidies 
Uit de gemeente Sint Anthonis krijgen we per jaar ongeveer € 14.000 aan subsidie voor onze
opleiding en € 6.000 per jaar voor onze vereniging. Wat gaat er met die subsidie gebeuren in
Land van Cuijk? Houden we die subsidie, wordt het meer of minder? Een vraag waar alle 23 
verenigingen uit de nieuwe gemeente Land van Cuijk mee zaten. Daarom is een regionale 
werkgroep opgestart met 1 vertegenwoordiger uit de huidige 5 gemeenten. Namens de 
verenigingen uit Sint Anthonis zit Paul in deze werkgroep. We zijn begonnen met een 
inventarisatie van de huidige subsidieregelingen. Al snel bleek dat er enorme verschillen zijn.
Met de samenstelling van onze vereniging en onze opleiding zouden we in sommige andere 
gemeenten maar liefst twee keer zoveel subsidie per jaar krijgen. 
We verwachten dat Land van Cuijk in 2022 nog dezelfde regelingen zal hanteren als nu het 
geval is. Voor de toekomst willen we met de werkgroep een gesprekspartner zijn voor de 
nieuwe gemeente. Het zal een hele toer worden een regeling te maken die goed uitwerkt 
voor alle verenigingen. De werkgroep is optimistisch over de haalbaarheid van een uniform 
model van opleidingssubsidies. Het probleem zit vooral in de verenigingssubsidies. Op 29 
januari is er voor het eerst overleg met alle 23 verenigingen over de beste weg naar de 
toekomst. 
Ons doel is om de gemeente Land van Cuijk zo goed mogelijk en met kennis van zaken te 
adviseren over subsidies die we zo hard nodig hebben om de opleiding en de verenigingen 
springlevend te houden.

Oud papier 
Onze belangrijkste bron van inkomsten. Toevallig valt de startdatum van Land van Cuijk 
samen met een nieuw contract met de verzamelaar van oud papier. De verantwoordelijkheid 
voor het afvalbeleid ligt bij de gemeente Land van Cuijk. Vanaf begin 2021 zijn we (Harold en
Paul) betrokken bij overleg met de gemeente over een Europese aanbesteding voor het 
verzamelen van oud papier. Ons doel is om de gemeente ervan te overtuigen dat de 
deelnemende verenigingen voor hun voortbestaan afhankelijk zijn van de inkomsten. En 
natuurlijk ook dat we er met al onze inzet zoveel mogelijk inkomsten uit halen. 

We hebben intensief overleg met andere verenigingen die veel oud papier ophalen. Samen 
zijn we er in geslaagd de gemeente te overtuigen dat het inzamelen van oud papier bij onze 
verenigingen moet blijven. 

Helaas zullen onze inkomsten per 1 januari 2022 onder druk komen te staan. Na veel 
problemen is er uit de Europese aan besteding een contract met Peute, het bedrijf dat nu het
oud papier ophaalt. Dat betekent echter dat de ophaalkosten van alle containers sterk zal 
stijgen. Voor de tijdelijke containers (Remmensberg en Ledeacker) lijken de kosten nu zo 
hoog te worden dat we daar iets anders mee moeten. Ook hier doen we onze stinkende best
om er zoveel mogelijk voor onze vereniging uit te slepen.



18 november 2021

Boost– update
BOOST: een ontwikkeltraject voor verenigingen gestart en begeleid door 

de Brabants Bond van Muziekgezelschappen (BBM)

Wat is BOOST? Een stoot EXTRA energie! Van de BBM: Kwaliteit is binnen het BOOST-
traject gericht op succesbeleving, zowel op artistiek, beleidsmatig, als organisatorisch 
niveau. Verbinding tussen de leden onderling en verbinding van de vereniging met haar 
omgeving zijn daarbij belangrijke aspecten. De focus binnen het proces is op de lange 
termijnontwikkeling van de vereniging. Een vereniging kiest haar eigen doelen en om deze te
bereiken is er ondersteuning van coaches en workshops. 

Waarom meedoen met BOOST? 
• We hebben te maken met een geleidelijk teruglopend ledental en helaas tevens met het 
voortijdige vertrek van (jonge) muzikanten. Dit is niet uniek; uit het regio-overleg en het regio-
onderzoek kwam namelijk naar voren dat er van de 28 verenigingen uit de toekomstige 
gemeente Land van Cuijk nu nog 23 over zijn en dat de daling nog niet gestopt is. Wij 
worstelen met het verloop en je kunt zeggen dat bij ons het stoplicht op oranje staat. Bij 
meerdere andere verenigingen staat het jammer genoeg al echt op rood. In 2019 vierden we 
het 100-jarig bestaan van onze vereniging. Laten we daar nógmaals voor gaan! 
• Daarnaast zien we dat de samenhang en de onderlinge binding tussen de onderdelen van 
onze vereniging voor verbetering vatbaar zijn, te beginnen tussen het slagwerkorkest (SWO) 
en het blaasorkest (BLO). 

Kort gezegd hebben wij ons met BOOST erop gericht de uitstroom van muzikanten af te 
remmen 
en de samenwerking tussen SWO en BLO te verbeteren. 

Wat is er tot nu toe gebeurd? 
• Workshops: Voordat we begonnen hebben we in een aantal workshops zicht gekregen wat 
BOOST omvat en wat het voor onze club zou kunnen betekenen. Daarna hebben we ons 
aangemeld en zijn we als een van de 5 verenigingen uit Brabant geselecteerd. 
• Deskundigen hebben ons op weg geholpen om onze doelstellingen op te stellen en een 
stappenplan hoe we die konden verwezenlijken. 
• Het bestuur heeft een BOOST team opgesteld: Harry Habets (coordinator), Gertie 
Rooijakkers, Gijs Daver-veld en Paul van Aarle. (Gijs heeft inmiddels aangegeven vanwege 
zijn drukke werkzaamheden, zijn inbreng voor BOOST op een laag pitje te moeten zetten. 
Gijs, bij deze alvast dank voor je inbreng!). 
• Als BOOST team hebben we samen met het bestuur een aantal workshops gehad met een 
coach. Hij heeft met ons gekeken naar ons doel. Wie is onze vereniging, wat willen we en 
hoe kunnen we de vereniging sterker maken. Hij heeft onder andere met ons gediscussieerd 
over de werkgroepen en de organisatie-structuur. 
• De belevingsgesprekken; tijdens de workshops en voorbereidende gesprekken bleek al 
snel dat we eerst beter moesten weten wat er diep in onze eigen harten speelt. Daarom 
hebben we (na een professionele training) de belevingsgesprekken opgestart. 
• De resultaten: 

 Waar onze trainer zei dat wetenschappelijk gezien 10 gesprekken voldoende zou zijn, 
hebben wij 17 gesprekken gevoerd, met ieder lid dat zich had aangemeld. Van ieder gesprek
hebben we hoofdpunten op (bijna 200) post-it memo’s gezet en die later gegroepeerd in 
hoofdthema’s. 

 Uit de hoofdthema’s hebben de meest gedeelde conclusies getrokken. 
 De resultaten zijn met het bestuur besproken en later nog eens samen met een 

bestuurslid apart met ieder van onze 4 dirigenten doorgenomen. 



Onze belangrijkste RESULTATEN en de daaraan gekoppelde DOELEN 
De resultaten zijn vlak voor de zomer met de leden gedeeld via een presentatie. Het verslag 
van de gesprekken staat op onze site en de presentatie is opgenomen zodat andere leden 
dit terug konden kijken. 
De belangrijkste resultaten zijn: 
• Bij een muziekvereniging maak je samen muziek. Samen muziek maken op een uitdagend 
niveau is van belang, maar om dit op een voor iedereen prettige manier te doen is minstens 
zo belangrijk. Uit de belevingsgesprekken is naar voren gekomen dat in dat laatstgenoemde 
nog winst te behalen valt. Gelukkig voelen vele leden zich prettig binnen onze vereniging, 
maar dat geldt niet voor iedereen. Daar willen we aan werken! 
• We zijn een actieve, ambitieuze vereniging en daar zijn we uiteraard trots op. Om echter zo
ambitieus te kunnen blijven en met een zelfde energie de club zo levendig te houden, wordt 
er achter de schermen dagelijks gewerkt door een relatief klein clubje mensen. Hoewel elk 
lid op zijn of haar manier een bijdrage levert voor onze vereniging, is het zaak om de 
organisatie eens goed tegen te licht te houden. Wat kan anders, effectiever, beter verdeeld 
enzovoort. De balans tussen gewoonweg muzikant zijn en tegelijkertijd vrijwilliger binnen de 
club moet beter. En, by the way, als je als “gewone muzikant” eens een blik achter de 
gordijnen werpt en ziet wat daar allemaal gedaan wordt door bestuursleden en sommige 
vrijwilligers, dan schrik jij je het apezuur en maak je je pas echt zorgen over “uitstroom van 
leden”. 
• Onze vereniging bestaat uit meerdere orkesten, elk met een eigen samenstelling en 
karakter. In de toekomst willen we graag de gelijkwaardigheid vergroten en de samenhang 
en onderlinge verbinding vergroten. 

Slogan 
Sint Cecilia is een muziekvereniging waarin we met z’n allen, met respect voor elkaar, 
muziek maken. Zodanig dat iedereen speelplezier en enthousiasme beleeft en dit uitstraalt 
bij optredens en in de gemeenschap. 

Plan de campagne 
• Organisatie van het BOOST-evenement. Het evenement wordt een eerste stap in ons 
streven om de concerten en de voorbereiding daar naartoe dichter bij álle muzikanten te 
brengen en de slogan langzaam tot leven te brengen. Sandra Thijssen, Gwen de Jong, 
William Bongers, Mark Bergmans en Harry Habets zijn voortvarend aan de slag gegaan met 
de voorbereidingen. Het wordt een evenement met blazers en slagwerkers, apart en samen. 
De slagwerkers die met BLO meespelen, worden vooraf door Dominik Sehlbach begeleid in 
nauw contact met Frank Steeghs en Paul Scheepers. 
• Eind november vindt een eerste gesprek plaats met een consultant die helpt om de 
organisatie te verbeteren. Daarna zullen we een keer met zijn allen bijeenkomen om te kijken
welke stappen we kunnen nemen om de organisatie te stroomlijnen. 

Tot slot 
De activiteiten onder BOOST hebben al veel goede dingen gebracht. Mensen die daarvoor 
nooit contact hadden, hebben elkaar leren kennen. We zijn al meer en breder met elkaar aan
het praten over hoe we onze prachtige vereniging sterker de toekomst in kunnen loodsen. 
De krachtige bouwstenen die ons binden, zoals ons hoge muzikale ambitieniveau, zijn 
benoemd even als de zaken die irriteren. Er is bijvoorbeeld zeker nog ruimte voor 
verbetering in hoe we jonge en instromende muzikanten bij ons welkom heten en ze het 
gevoel van een warme deken bieden. Dat is een taak voor ons allen, waar we mee aan de 
slag gaan. 

Vernieuwing en verandering zijn geen doel op zich, het is meestal een lange weg en het kan 
ook wel eens lastig zijn. Het doel is om onze mooie vereniging voor en mét al onze 



medemuzikanten een goede toekomst te geven. Samen bramen plukken is de enige en 
echte basis! 
Muziekvereniging Sint Cecilia is van ons ALLEMAAL!

25 november 2021
Op deze avond zou het Brinkorkest het Groot Dictee Sint Anthonis van een muzikale noot 
voorzien. Helaas is deze activiteit afgelast i.v.m. de geldende coronamaatregelen. 
 
27 november 2021 
Op deze zaterdagavond zou het Uitwisselingsconcert met Juliana Haps plaatsvinden. Het
Blaasorkest zou een optreden houden bij Juliana Haps. Helaas is deze activiteit afgelast 
i.v.m. de geldende coronamaatregelen.

29 november 2021

Fotoboek 100 jaar Harmonie Sint Cecilia
In 2019 bestond harmonie Sint Cecilia uit 
Sint-Tunnis 100 jaar. Een heuglijk feit, dat 
werd gevierd met 100 activiteiten door dat 
jaar heen, waaronder uiteraard diverse 
muzikale optredens. Jac van Kempen, 50 
jaar lid van de harmonie en medeoprichter 
van de Heemkundekring, heeft ‘een eeuw 
harmonie-geschiedenis’ vastgelegd in een 
fotoboek. Hij selecteerde daarbij uit een grote
verzameling foto’s en documenten. Voorzien 
van tekst en uitleg ontstond zo het verhaal 
over de harmonie in de afgelopen eeuw: 

optredens, muzikanten, bestuurders en jubilarissen. Resultaat, een rijk geïllustreerd geheel 
van zo’n 150 pagina’s in kleurendruk. 

De harmonie is cultureel/historisch/maatschappelijk, wellicht de belangrijkste vereniging van 
Sint-Tunnis; wie heeft er niet mee te maken gehad? Met dit fotoboek kunt u nog eens 
terugkijken naar de rijke geschiedenis van deze plaatselijke vereniging, die vandaag de dag 
onder de naam Muziekvereniging Sint Cecilia haar belangrijke bijdrage levert aan de 
Sintunnisse cultuurbeleving. Vanaf 1 december zal het boek verkocht worden via enkele 
leden van de harmonie en de heemkunde. Sinterklaas en de Kerstman hebben zich als klant 
al gemeld!

30 november 2021
Voor het blaasorkest zijn we op zoek naar een nieuwe dirigent. De publicatie van de 
vacature voor een dirigent is geplaatst op verschillende media: Facebook, BBM, KNMO.

12 december 2021
Op deze zondag zou de Dorpentour Regio jeugdorkest plaatsvinden. Drie jeugdorkesten 
hebben de handen ineen geslagen en een project opgestart, waarbij drie jeugdorkesten 
samen een half jaar repeteren en een concert geven. De deelnemende orkesten zijn 
Sambeek, Boxmeer en Sint Anthonis. In elk van deze dorpen zou een concert gegeven 
worden. Helaas is deze activiteit afgelast i.v.m. de geldende coronamaatregelen.

16 december 2021
Het samenspeelgroepje heeft op de laatste live repetitie een mini concert gegeven aan de 
kinderen van BSO Leander. Het was een spontaan en gezellig concert!



18 december 2021
Op deze zaterdagavond zou de eerste editie van de Lichtjestocht Sint Anthonis 
plaatsvinden. 
Slagwerkgroep, opleidingsorkest, samenspeelgroep en blokfluiters zouden langs een 
verlichte route muziek maken. Helaas is deze activiteit afgelast i.v.m. de geldende 
coronamaatregelen.

19 december 2021
Het Kerstconcert van het Blaasorkest is ook afgelast i.v.m. de geldende 
coronamaatregelen.

22 december 2021
Online kerstborrel voor slagwerkorkest, brinkorkest en blaasorkest. Verschillende 
muzikanten hebben een kerstlied of kerstboodschap opgenomen. Hiervan is een compilatie 
gemaakt en getoond tijdens de online borrel. Ook hebben we een heuse kerst pubquiz in 
Kahoot! gespeeld. Het was even spannend, maar Gertie was weer de winnares.

Het filmpje kan hier teruggekeken worden: Kerstfilm 2021.

23 december 2021
De laatste repetitie van het samenspeelgroepje en de blokfluitgroep konden i.v.m. de 
coronamaatregelen niet meer live plaatsvinden. Deze les is vervangen door een leuke 
kerstestafette van dirigent Mayke en de leerlingen. Hierbij maakte telkens iemand een filmpje
van het spelen van een kerstliedje en aan het einde van het filmpje werd het stokje 
doorgegeven aan de volgende😊 

De filmpjes kunnen hier teruggekeken worden: Kerstestafette Blokfluit 2021 en Kerstestafette
SSG Blaas 2021.

23 december 2021
Vrijwilligers van onze vereniging hebben vandaag een bedankje ontvangen.

23 december 2021
Het opleidingsorkest heeft een online kerstborrel met pubquiz gehouden. Helaas hebben de 
muzikanten niet live het jaar kunnen afsluiten. Dan is het extra leuk om samen een online 
quiz te houden en gezellig nog wat na te kletsen voordat de vakantie begint.

25 en 26 december 2021
Ons kerstconcert van 2020 wordt ook 1e en 2e kerstdag weer uitgezonden op TV Land van 
Cuijk. (25 dec om 20.45 uur, 26 dec om 19.27 uur).

27 december 2021
Dit is de laatste week dat het gemeentehuis van Sint Anthonis nog open is. Vanaf 1 januari 
horen we bij gemeente Land van Cuijk. Nu moest toch écht onze opslagruimte in de kelder 
van het gemeentehuis helemaal leeggehaald worden. Paul van Aarle heeft de afgelopen 
weken al veel werk verzet:

  *   Oud papier verzameld en afgevoerd naar Verdaasdonk.
  *   Plastic afval grotendeels opgeruimd en thuis in de zak gedaan.
  *   Oude schappen en oud ijzer afgevoerd naar Kelders: 
opbrengst € 38,40 (ja ja!).
 *   Archiefmateriaal naar het MFA gebracht.

Nu is het laatste grof vuil naar de stort gebracht door 
Paul van Aarle, Harold en Jurre Gommans.   

https://youtu.be/sPKzJPoBwpA
https://youtu.be/sPKzJPoBwpA
https://youtu.be/ng2T4f73DZE
https://youtu.be/Q5ZP_EFyoSU

